
Indkomne forslag til generalforsamlingen 2019 

Forslag 1 

Forslag fra Udstillingsudvalget: 

At afskaffe vandrepokaler til udstillingerne og at erstatte dem med små pokaler eller rosetter ell. lign. til 
vindere i hver officiel klasse.  

Begrundelse: Vandrepokalerne blev i sin tid indført for at tiltrække flere udstillere.  
Klubben havde ikke økonomi på det tidspunkt til at købe præmier pga. for få udstillere og underskud på 
udstillingskonto, hvorfor vandrepokaler blev indført. 
Vandrepokaler er pt. dyre i drift, fordi de små skilte også koster en del. 
Udstillere som har fået vandrepokaler, har længe ønsket, at de kunne få erstatningsrosetter når pokalen 
blev afleveret, så de havde et minde om deres hunds sejr.  
 
Udstillingsudvalget indstiller til generalforsamlingen, at fremover er det bestyrelsen i samråd med 
udstillingsudvalget, der finder den bedste løsning for uddeling af pokaler/rosetter ell. lign. til kommende 
udstillinger. 

Forslag 2 

Forslag fra Inge Jakobsen: 

FORSLAG: 

Bestyrelsesmedlemmer, der på DHK’s generalforsamlingen i 2019 og efterfølgende år udgør DHK’s 

bestyrelse, refunderes fremover maksimalt eget betalte årlige kontingent for medlemskab af Dansk Kennel 

Klub.  

DHK’s Bestyrelse fastsætter selv regler for anvisning og størrelse af refusion. Refusion skal foretages senest 
i december måned for indeværende regnskabsår. Refusionen gælder kun kontingenter, der er betalt i 
regnskabsåret. 

Efter regnskabsårets resultat, bemyndiges bestyrelsen til at beslutte efterfølgende års størrelse af refusion, 
såfremt det økonomisk findes nødvendigt. 

MOTIVATION: 

Det er iht. ”Overenskomst mellem Dansk Kennel Klub og Dansk Hovawart Klub” aftalt, at 
bestyrelsesmedlemmer af Specialklubberne tillige skal være medlem af Dansk Kennel Klub.  Så længe DHK’s 
økonomi kan bære refusion til bestyrelsesmedlemmerne, bør en refusion kunne anerkende netop disse 5 
medlemmer, da DKK-medlemskab ikke er et frivilligt valg, men et krav.  
Så længe økonomien i DHK kan bære det, vil det efter min opfattelse være en anerkendelse af det ansvar, 
der medfølger bestyrelsen. 

FREMSENDT AF: 

 

Inge Jakobsen 


